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آیت الله نورمفیدی :
 شکست  در طبس و ویتنام، سند ناتوانی 

امریکا در برابر اراده ملت هاست
سالروز  گرامیداشت  با  گرگان  جمعه  امام   
طبس،  صحرای  در  امریکا  نظامی  شکست 
این واقعه و نیز شکست تحقیرآمیز در جنگ 
مستکبرین  ناتوانی  از  روشنی  سند  را  ویتنام 
مقاوم  ملت های  اراده  برابر  در  جهانی 
دانست. آیت الله سید کاظم نورمفیدی  در 
با  گرگان  هفته  این  جمعه  نماز  خطبه های 
شکست  سالروز  اردیبهشت ،  پنجم  به  اشاره 
سال  در  طبس  صحرای  در  آمریکا  نظامی 
۱۳۵۹ گفت: حادثه طبس از آن رخدادهایی 
در  ظاهری  قدرت های  داد  نشان  که  است 
برابر اراده الهی و مقاومت ملت ها، ناتوان و 
الهی،  منطق  در  که  این  بیان  با  بی اثرند.وی 
اجرای  مامور  می توانند  هستی  عناصر  همه 
اراده خداوند شوند، افزود: بر اساس تعالیم 
همه  و  آتش  زمین،  باد،  آب،  داریم،  قرآن 
پدیده های طبیعی می توانند لشکریان خداوند 
و  فرعون  ماجرای  در  همچنان که  باشند، 
بنی اسرائیل، آب دریا وسیله نابودی فرعونیان 
به شکست  اشاره  با  گرگان  امام جمعه  شد. 
کشور  این  گفت:  ویتنام  جنگ  در  امریکا 
مردم  تمام  بی رحمی  با  سال،   ۲۰ از  بیش 
ویتنام را از زمین و آسمان کوبید؛ میلیون ها 
اما  گذاشت،  جا  به  گسترده  ویرانی  و  کشته 
خفت  با  سرانجام  و  خورد  شکست  هم  باز 
به  خطاب  کرد.وی  عقب نشینی  خواری،  و 
در  که  شما  افزود:  آمریکایی  سیاستمداران 
بارها  و  خوردید  شکست  ویتنام  و  طبس 
این  از  هم  هنوز  چرا  برده اید،  را  آبروی خود 
تجربه ها درس نمی گیرید؟آیت الله نورمفیدی 
روز  اردیبهشت   یازدهم  به  اشاره  با  ادامه  در 
فردی  تنها  دین،  نگاه  از  کارگر  گفت:  کارگر 
نیست؛ هر کسی که مسوولیتی  یدی  کار  با 
رضای  برای  و  درست  نیت  با  را  آن  و  دارد 
خدا انجام می دهد، کارگر محسوب می شود؛ 
با  مدیر.وی  و  طلبه  تا  مهندس  و  پزشک  از 
به  )ص(  اسلام  پیامبر  ویژه  احترام  به  اشاره 
را  زبری  دست  )ص(  پیامبر  افزود:  کارگران 
بود،  شده  سخت  تلاش  و  کار  شدت  از  که 
بوسید و این یعنی کار مقدس است.نماینده 
از  دیگری  بخش  در  گلستان  در  ولی فقیه 
سخنان خود، با اشاره به در پیش بودن فصل 
گرما و افزایش مصرف انرژی، خواستار رعایت 
الگوی مصرف شد و گفت: در هیچ جای دنیا، 

این گونه بی محابا مصرف نمی شود.

مصرف بیش از۲ میلیارد و ۴۰۰ میلیون 
مترمکعب گاز در استان چهارمحال و 

بختیاری
شهرکرد محمود مولوی مدیر عامل شرکت گاز 
استان چهارمحال و بختیاری از مصرف ۲ میلیارد 
و ۴۱۹ میلیون متر مکعب گاز طبیعی در بخش 
های مختلف اعم از خانگی، عمومی و صنعتی 
از ابتدای سال گذشته خبر داد.به گزارش روابط 
جهانبخش  ایران،  گاز  ملی  شرکت  عمومی 
سلیمیان؛ ضمن بیان مطلب فوق، افزود: از این 
میزان ۹۹۰ میلیون مترمکعب در بخش خانگی، 
۱۱۵ میلیون مترمکعب در بخش تجاری و یک 
میلیارد و ۳۱۴ میلیون مترمکعب نیز در بخش 
صنعتی وتولیدی استان به مصرف رسیده است.
مجموع  گذشته  سال  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
مصرف گاز طبیعی در ۴۱ جايگاه CNG استان 
است.مدیرعامل  بوده  مكعب  متر  ميليون   ۷۹
گاز  بختیاری،  و  چهارمحال  استان  گاز  شرکت 
طبیعی را یکی از ثروت های ملی دانست و بر 
گفت:  و  کرد  تأکید  آن  بهینه  مصرف  اهمیت 
صرفه جویی به معنای کم مصرف کردن نیست، 
که  است  خانگی  گاز  مصرف  بهینه سازی  بلکه 
علاوه بر حفظ منابع طبیعی، از نظر اقتصادی 
نیز مقرون به صرفه بوده و می تواند هزینه ها 
را کاهش دهد. با توجه به محدودیت ظرفیت 
دیگر  به  خانگی  گاز  بهینه  مصرف  گازرسانی، 
هموطنان نیز امکان بهره مندی از این نعمت را 
راهکار  مهم ترین  را  فرهنگ سازی  می دهد.وی 
صرفه جویی در بخش خانگی دانست و افزود: 
و  فرهنگ سازی  با  تنها  مطالعات،  اساس  بر 
اطلاع رسانی گسترده می توان صرفه جویی قابل 
توجهی در مصرف انرژی بخش خانگی ایجاد کرد. 
شبکه های اجتماعی، رسانه ملی و اطلاع رسانی 
این هدف دارند. دقیق نقش مهمی در تحقق 
سلیمیان افزود: مصرف گاز در استان چهارمحال 
و بختیاری در سال گذشته با ارائه الگوهای بهینه 
مشارکت  صرفه جویی،  فرهنگ سازی،  مصرف، 
در پویش »۲ درجه کمتر« و استفاده ایمن از 
گاز طبیعی نسبت به مدت مشابه سال قبل ۵ 

درصد کاهش یافته است.

مدیرعامل برق منطقه ای  خوزستان عنوان کرد :
مدیریت بهینه مصرف برق راه عبور موفق 

از تابستان گرم ۱۴۰۴
با حضور استاندار و مدیران صنعت برق خوزستان 
وضعیت تولید، توزیع و مصارف برق استان و اتخاذ 
تدابیر و تمهیدات لازم جهت پایداری شبکه در پیک 

مصرف سال جاری مورد بررسی قرار گرفت.
علی اسدی مدیرعامل این شرکت در این نشست 
کرد:  بیان  برگزار شد،  استانداری خوزستان  در  که 
را  برق  شبکه  باید  و  است  سراسری  برق،  شبکه 

کشوری مورد بررسی قرار داد.
وی با بیان اینکه خوزستان دومین مصرف کننده 
و سومین تولید کننده برق در کشور است، تصریح 
کرد: وقتی نیروگاه های برق آبی استان در مدار باشند 
تولید برق از مصرف ما بیشتر است و وقتی نیروگاه ها 
در مدار نباشند از استان های دیگر نیاز استان برطرف 
از  مگاوات  گذشته ۱۴۵۰  مثال شب  بطور  می شود 

طریق خطوط تبادلی برق دریافت کرده ایم.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با اشاره 
به تدوین ۳۶ بسته مدیریت مصرفی، افزود: برای 
موجود،  وضعیت  از  رفت  برون  و  ناترازی  جبران 
از  و  کنیم  حرکت  مصرف  مدیریت  سمت  به  باید 
استانداری و دیگر دستگاه های اجرایی انتظار می رود 
که در اجرای این ۳۶ بسته با صنعت برق همکاری 

نمایند.
استاندار خوزستان در پایان این نشست با اشاره 
تولید و مصرف برق کشور،  بین  به شکاف موجود 
خواستار مشارکت همگانی برای مدیریت این چالش 

شد.
پس  اینکه  بیان  با  موالی زاده  محمدرضا  سید 
توانیر،  مدیرعامل  با  انجام شده  پیگیری های  از 
افزود:  شده،  رفع  استان  در  برق  اخیر  قطعی های 
تولید  این است که در حال حاضر میزان  واقعیت 
برق کشور از مصرف کمتر است و این مسئله نیازمند 

مدیریت هوشمند و مشارکت همگانی است.
وی از تشکیل جلسات هفتگی کارگروه انرژی با 
حضور تمامی دستگاه های مرتبط خبر داد و گفت: 
به حوزه  تمامی موضوعات مربوط  این جلسات  در 
انرژی بصورت ویژه بررسی و برای آنها تصمیم گیری 

می شود.
استاندار خوزستان با اشاره به لزوم فرهنگ سازی 
جمله  از  تأثیرگذار  اقشار  تمامی  از  زمینه  این  در 
و  ورزشکاران  هنرمندان،  دانشگاهیان،  روحانیون، 
فعالان رسانه ای خواست تا در اطلاع رسانی و ترویج 

مصرف بهینه برق همکاری کنند.
موالی زاده همچنین به اقدامات نظارتی قوه قضائیه 
در برخورد با مراکز استخراج رمزارز غیر مجاز اشاره 
کرد و گفت: این مراکز با مصرف بی رویه برق، حق 
عمومی مردم را ضایع می کنند و برخورد قانونی با 

آنان ادامه خواهد یافت.
وی با تقدیر از همراهی مردم در دوره های گذشته، 
ابراز امیدواری کرد که با رعایت نکات ساده مدیریت 
بار عبور  از پیک  بتوان  مصرف توسط هر خانواده، 
کرد بدون آنکه اختلالی در زندگی روزمره مردم ایجاد 

شود.
و  سیما  و  صدا  از  همچنین  خوزستان  استاندار 
آموزشی،  برنامه های  تولید  با  تا  خواست  رسانه ها 
آخرین  جریان  در  مستمر  بصورت  را  شهروندان 
وضعیت شبکه برق قرار دهند.بر اساس این گزارش 
از  هواشناسی  کل  اداره  همچنین  نشست  این  در 
ماه های  در  استان  هوای  دمایی  و  جوی  وضعیت 
درخصوص  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  آینده، 
نیروگاه های  تولید  و  آخرین وضعیت ذخیره سدها 
نیروگا  ه های حرارتی  تولید  استان و شرکت  برق آبی 
درخصوص آخرین وضعیت نیروگاه ها، گزارش های 

خود را ارائه کردند.

سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
استان گلستان: 

 "شهروندان می توانند 
به راحتی از خدمات طرح حمایت 

خانوار بهره مند شوند"
ایوب هلاکو، سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان گلستان، در خصوص نحوه اطلاع از 
دهک خانوار و خدمات مرتبط با آن، توضیحاتی ارائه 
www. داد. وی با اشاره به سامانه حمایت به آدرس
hemayat.mcls.gov.ir گفت: "شهروندان می توانند 
با مراجعه به این سامانه، از وضعیت دهک خانوار خود 
مطلع شوند."هلاکو همچنین به دو روش برای اطلاع از 
میزان اعتبار اشاره کرد و افزود: "شهروندان می توانند با 
شماره گیری کد دستوری #۱۴۶۳*۵۰۰* در تلفن همراه 
یا با استفاده از برنامه کاربردی 'شما' که از طریق کافه 
بازار یا مایکت قابل نصب است، موجودی اعتبار خود را 
مشاهده کنند. در صورت مشاهده اعتبار، می توانند به 
فروشگاه های طرف قرارداد مراجعه کنند."وی در ادامه 
به نحوه اطلاع از فروشگاه های طرف قرارداد طرح اشاره 
کرد و گفت: "شهروندان می توانند با استفاده از نرم افزار 
'شما'، از آدرس و اطلاعات فروشگاه های طرف قرارداد 

مطلع شوند.

پزشکی  علوم  دانشگاه  نیا،رئیس  دبیری  جمیله 
هرمزگان، در اظهاراتی مهم، از تحولات بنیادین در 

حوزه بهداشت و درمان استان پرده برداشت. 
دکتر پژمان شاهرخی با اشاره به همکاری نزدیک 
بهداشت،  وزارت  و  استان  نمایندگان  استانداری، 
آینده ای روشن را برای خدمات سلامت در هرمزگان 

ترسیم کرد.
مگاهاسپیتال ها در راه اند؛ وعده ای که جدی شده 

است
شاهرخی، عنوان کرد: تکمیل پروژه های بیمارستانی 
)مگاهاسپیتال(،  تختخوابی  بیمارستان ۵۳۱  شامل 
و  تختخوابی(،   ۲۶۴( محمدی  شهید  الحاقی 
بیمارستان میناب )۱۶۰ تختخوابی( جزء اولویت های 
اصلی دانشگاه است.اعتبارات این پروژه ها نیز تعیین 

شده است.
 به گفته وی، با ابلاغ اعتبار ۹۰۰ میلیاردی، پروژه ها 

از روی کاغذ به واقعیت نزدیک می شوند. 
مطرح  هرمزگان،  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
کرد: دانشکده دندانپزشکی هرمزگان که ۵۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد، با پیش بینی استقرار ۲۵۰ تا 
۳۰۰ یونیت دندانپزشکی، یکی از بزرگ ترین مراکز 

آموزش این رشته در جنوب کشور خواهد بود.
*کمبود پرستار، درد مشترک بیمارستان های 

هرمزگان
شاهرخی با بیان اینکه یکی از دغدغه های اصلی، 
پرستاری،  رشته های  در  انسانی  نیروی  کمبود 
بیهوشی، فوریت های پزشکی و اتاق عمل است از 
برنامه ریزی برای دو برابر شدن ظرفیت رشته های 
خاص و اختصاص ۷۰ تا ۸۰ درصد به دانش آموزان 

بومی خبر داد.
*انقلاب در هنرستان های بهیاری؛ از آموزش تا 

اشتغال
وی، توضیح داد: با راه اندازی هنرستان های بهیاری 
در بندرعباس، میناب، بندرلنگه، و برنامه ریزی برای 
قشم و رودان، سالانه بیش از ۱۰۰ بهیار وارد چرخه 
بهیاران  این  شد.  خواهند  استان  درمانی  خدمات 
می توانند در آینده مسیر تحصیل در رشته پرستاری 

را نیز ادامه دهند.
*اورژانس جاده ای روی نوار توسعه

دستگاه   ۸ ورود  کرد:  نشان  خاطر  مسئول  این 

آمبولانس و خریداری ۳ دستگاه دیگر گام مهمی 
برای توسعه پایگاه های اورژانس است. هدف گذاری 
امسال رساندن تعداد آمبولانس ها به ۳۰ دستگاه 

است.
 MRI نمایندگان وارد میدان شدند؛ میلیاردها برای

و رادیوتراپی
بیان  هرمزگان،  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
اعتبارات  تخصیص  در  استان  نمایندگان  داشت: 
سهم متوازن ۲ نقش کلیدی ایفا کردند. از کمک های 
۷۰ تا ۱۰۰ میلیاردی برای MRI در شهرهای مختلف 
گرفته تا اختصاص ۱۰۰ میلیارد برای دستگاه پیشرفته 

رادیوتراپی، این حمایت ها تسریع در تجهیز مراکز 
درمانی را رقم می زند. شاهرخی با بیان اینکه دستگاه 
است،  بوده  بیمار   ۸۰ پذیرای  تاکنون  پت اسکن 
ادامه داد: همچنین به زودی دستگاه آنژیوگرافی و 

تجهیزات های تک به استان اضافه می شود.
 به گفته دکتر شاهرخی، نصب و بهره برداری از 

این تجهیزات معمولاً تا ۲ سال زمان بر است.
وی تصریح کرد: ا زسال قبل تا کنون با ۸۲ مورد 
ابتلا به سرخک که تنها ۹۰ درصد واکسیناسیون شده 
بودند، هشداری جدی مطرح شده است؛در صورت 
از یک  ضعف واکسیناسیون، کل استان در کمتر 

هفته مبتلا می شود و البته باید مد نظر قرار داد که 
واکسیناسیون برای بیمارانی مبتلا به آلرژی، تشنج و 

یا باردار هستند اصلا توصیه نمی شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان  از حمایت 
های نمایندگان احمد مرادی، فاطمه جراره، احمد 
جباری، هاشمی نخل ابراهیمی و استاندار هرمزگان 

در حوزه بهداشت و درمان تشکر ویژه کرد. 
اتاق  همکاری  و  حمایت  از  شاهرخی  همچنین 
سرای  همراه  ساخت  بابت  هرمزگان  بازرگانی 
بیمارستان کودکان و همراه سرای بیمارستان شهید 

محمدی تشکر کرد.

تجهیز ناوگان اورژانس هرمزگاناه با ۳0 آمبولانس جدید

وی پرستاری بومی هنرستان های بهیاری؛ مسیر جدید تربیت نیر
نشست خبری دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان بمناسبت هفته سلامت برگزار شد.

 دانشکده 
دندانپزشکی 

هرمزگان که 50 
درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد، 
با پیش بینی 
استقرار ۲50 
تا ۳00 یونیت 
دندانپزشکی، 

یکی از 
بزرگ ترین 

مراکز آموزش 
این رشته در 
جنوب کشور 

خواهد بود

بررسی روند توسعه واحدهای نمك زدایی و تأكید بر تسریع پروژه های كیفیت 
بخشی نفت خام در شركت نفت و گاز كارون

مدیر عملیات شرکت نفت و گاز کارون طی بازدیدی از روند اجرایی و تکمیل 
پروژه های نمکزدایی منصوری و اهواز متمرکز،بر تسریع تحویل تجهیزات 

و ارتقاء کیفیت نفت خام تأکید کرد .
مهندس  نفت،  صنعت  کلیدی  های  پروژه  بر  نظارت  جریان  در 
طرح  مجری  نژاد،  شایسته  مهندس  همراه  زیدوندی،به  حسین 
و  مهندسی  مدیریت  زدایی  نمک  واحدهای  توسعه  و  احداث 
از  کرد،و  بازدید  تاشا  شرکت  از  جنوب  نفتخیز  مناطق  ساختمان 
نزدیک در جریان روند اجرای پروژه ساخت اسکید مانتد نمک زدایی 
منصوری با ظرفیت فرآورشی ۳۰ هزار بشکه نفت خام که نقش مهمی 

در افزایش بهره وری عملیات نمک زدایی دلرد قرار گرفت.
موانع  رفع  اجرایی،پیگیری  وضعیت  آخرین  بررسی  را  بازدید  این  هدف  زیدوندی  مهندس 
نفتخیز جنوب و شرکت های مجری،و همچنین تسریع در  قراردادی میان شرکت ملی مناطق 
چرخه تحویل تجهیزات حیاتی پروژه بر شمرد و ضمن ارزیابی روند پیشرفت پروژه،بر ضرورت 
کیفیت بخشی به فرآیند نمک زدایی تأکید کرد و خواستار همکاری نزدیک و تعامل بیش از پیش 

بخشهای اجرایی و عملیاتی شد.
زدایی  نمک  در  با حضور  همراه  هیات  و  کارون  گاز  و  نفت  عملیات شرکت  مدیر  ادامه  در 
این واحد نمک زدایی و پایش  اهواز متمرکز به بررسی آخرین مراحل تکمیل فرآیند تولید در 
خام  نفت  کیفی  استانداردهای  افزایش  لزوم  بر  اشاره  و ضمن  پرداخت  تولیدی  نفت  کیفیت 
پیشرفت  روند  ارزیابی  و  نظارت  مسیر  ادامه  بر  نمکزدایی،  واحدهای  عملکرد  سازی  بهینه  و 
عملیاتی  فرآیندهای  سازی  بهینه  برای  جدید  برنامه های  اجرای  از  و  کرد  تاکید  ها   پروژه 

خبر داد.

توسعه زیرساخت های شهری و ورزشی در کرج؛ 
تصویب مصوبات مهم در دویست وپنجمین جلسه شورای شهر

در نشست پایانی دویست وپنجمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر 
کرج، لوایح و مصوبات متعددی با هدف ارتقاء خدمات شهری، توسعه 
زیرساخت های ورزشی و تقویت پروژه های محله محور به تصویب 
رسید. سخنگوی شورا در جمع اصحاب رسانه با تشریح جزئیات این 
مصوبات، بر اهمیت نقش شوراها در پاسخگویی به مطالبات مردم 

و توسعه متوازن شهر تأکید کرد.
کرج،  شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسات  ادامه  در 
دویست وپنجمین جلسه این شورا با حضور اعضا و با شرکت دکتر 
عبداللهی، استاندار البرز برگزار شد و به بررسی و تصویب لوایح مهمی در 
حوزه های شهری و ورزشی اختصاص یافت. علی قاسم پور، سخنگوی شورای 
شهر کرج، در نشست خبری پایانی این جلسه، با اشاره به تصویب اختصاص اعتبار پنج میلیارد تومانی 
برای تجهیز ورزشگاه انقلاب و میزبانی مسابقات بین المللی بیسبال گفت:این مصوبه گامی ارزشمند 
در راستای توسعه ورزش قهرمانی و ارتقاء جایگاه استان البرز در میزبانی رویدادهای بین المللی خواهد 
بود. وی در ادامه با تقدیر از حضور استاندار البرز در صحن علنی شورا افزود:حضور دکتر عبداللهی 
و حمایت های مستمر ایشان، انگیزه و امید مضاعفی را برای اعضای شورا ایجاد کرده است. از ابتدای 
حضور ایشان در استان، شاهد تعاملات مثبت، تلاش های شبانه روزی و رویکرد اخلاق مدارانه ای در 
مدیریت استان بوده ایم. قاسم پور با اشاره به اهتمام ویژه استاندار در حوزه های خدماتی، آموزشی، 
ورزشی و اجتماعی تصریح کرد:در بودجه سال جاری شهرداری، پروژه هایی به ارزش بیش از ۲۸۰ 
میلیارد تومان برای محلات هدف تعریف شده است. همچنین در حوزه انرژی، ایجاد مخازن آب با 
اعتباری بالغ بر ۱۴۰ میلیارد تومان و تأمین لامپ های کم مصرف با اعتبار ۱۰۰ میلیارد تومان برای ارتقاء 

شبکه روشنایی شهری، در دستور کار مدیریت شهری قرار گرفته است.

مدیر عامل سازمان ملی زمین و مسکن:
دولت خود را موظف به ارائه خدمات زیربنایی و روبنایی مسکن ملی می داند

علی نبیان گفت: در اجرای طرح نهضت ملی مسکن، دولت در کنار تحویل 
زمین به متقاضیان، خود را موظف به ارائه خدمات زیربنایی و روبنایی 

می داند و در همه استان ها در دست انجام است.

استان  وشهرسازی  راه  رسانی  واطلاع  ارتباطات  اداره  به گزارش 
بوشهر؛ معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیر عامل سازمان ملی زمین 
و مسکن در سفر به بوشهر و در بازدید از چند طرح ساخت نهضت 
ملی مسکن در این استان گفت: بازدید های میدانی از آماده سازی 
چند طرح داشتیم که طرح ۳۷ هکتاری شهر بوشهر پیشرفت بسیار 
زیادی دارد و در مرحله واگذاری قطعی به مردم است؛ همچنین قرار شد که با 

پیگیری های معاون عمرانی استاندار، دادن پروانه های ساخت به مردم شتاب داده شود.
علی نبیان افزود: طرح ۱۰۷ هکتاری شهر بوشهر را هم پیشرفت بیش از ۶۰ درصد در بخش آماده سازی 
دارد که بنیاد مسکن انقلاب اسلامی آن را انجام می دهد که وعده آنان تحویل تا پایان شهریور امسال 
است و با تفاهمی که با مدیرکل بنیاد مسکن داشتیم قرار شد با افزایش نیرو و ساعت کار، دو ماه زودتر 
تحویل داده شود. او هم چنین گفت: آماده سازی طرح ۳۳۰ هکتاری بوشهر نیز باید در دستور کار قرار 
گیرد که امروز تصمیم نهایی آن برای شتاب بخشی برای رفع دغدغه مردم گرفته می شود؛ زیرا اجرای 

زودتر این طرح های مسکن از توصیه های وزیر راه و شهرسازی و استاندار است.
رئیس سازمان ملی زمین و مسکن بیان کرد: تعهد ما تنها تحویل زمین به مردم نیست؛ بلکه باید 
خدمات زیربنایی و روبنایی را هم انجام دهیم که بحث مهم آن، انتقال آب است. این موضوع در 

تفاهم هایی که با وزارت نیرو داشتیم در دستور کار قرار دارد و جمع بندی می شود.

دستور  از  پیش  نطق  در  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
دویست وپنجمین جلسه رسمی شورا که با حضور استاندار البرز 
و فرماندار کرج برگزار شد، ضمن تسلیت حادثه بندر رجایی، بر 
ضرورت افزایش همدلی مردم و مسئولان تأکید کرد و روز دختر 

و روز شوراها را به شهروندان تبریک گفت.
در دویست وپنجمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج 
شهرستان  ویژه  فرماندار  البرز،  محترم  استاندار  حضور  با  که 

کرج و اعضای شورا برگزار شد، مسعود محمدی رئیس شورا با 
ابراز تأسف عمیق از حادثه تلخ بندر رجایی که به جان باختن 

تعدادی از هموطنان انجامید، گفت:
و  همراهی  همدلی،  اهمیت  دیگر  بار  غم انگیز  ضایعه  »این 
همکاری بیش از پیش مردم و مسئولان را یادآور شد. ضمن 
بازماندگان  و  مجروحان  برای  داغدار،  خانواده های  به  تسلیت 

حادثه، صبر و شفای عاجل مسألت دارم.«

به  اشاره  با  خود،  دستور  از  پیش  نطق  ادامه  در  محمدی 
فرارسیدن نهم اردیبهشت، مصادف با میلاد باسعادت حضرت 
فاطمه معصومه )س( و روز ملی دختر، این روز را به تمامی 
دختران ایران اسلامی به ویژه دختران شهر کرج تبریک گفت. 

وی افزود:
»روز دختر، نمادی از شأن و جایگاه رفیع بانوان در جامعه 
منزلت  و  رفاه  حقوق،  به  ویژه  توجهی  همواره  باید  است. 

اجتماعی دختران و زنان داشته باشیم.«
رئیس شورای اسلامی شهر کرج در بخش دیگری از سخنانش، 
به اهمیت روز شوراها در نظام مردم سالاری دینی اشاره کرد و 
فرآیند تصمیم گیری های  در  واقعی مردم  نمایندگان  را  شوراها 

محلی دانست. او تصریح کرد:
»شوراها نقشی کلیدی در ارتقای کیفیت زندگی شهری دارند 
و تنها با شفافیت، همدلی و جلب مشارکت شهروندان می توان 

اهداف مدیریت شهری را محقق کرد.«
محمدی همچنین ضمن قدردانی از تلاش های اعضای شورای 
شهر کرج در تمامی ادوار، یاد و خاطره دو عضو فقید شورای 
مهندس  مرحوم  و  صادقیان  داود  حاج  مرحوم  شهر،  اسلامی 

خوشخو را گرامی داشت.
در پایان، رئیس شورای اسلامی شهر کرج، روز شوراها را به 
تمامی همکاران خود در شورا و شهرداری تبریک گفت و از همه 
دوره ششم  که طی  رسانه  اصحاب  و  اجرایی  مدیران ستادی، 
مدیریت شهری  دستاوردهای  و  اهداف  تحقق  در مسیر  شورا 

همراه و همگام بودند، قدردانی کرد.

ج سخن گفت وم همدلی ملی و نقش شوراها در مدیریت شهری؛ مسعود محمدی در جلسه شورای شهر کر لز

به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی، در سال ۱۴۰۳ بیش از ۲۴۰۰ کنتور 
آب خراب در شهرستان اراک شناسایی و تعویض شد. این اقدام در راستای کاهش هدررفت آب و 

بهبود دقت در محاسبه مصرف آب شرب شهروندان انجام گرفت.
سعید سرابادانی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی اظهار داشت: تعویض کنتورهای 
معیوب با هدف جلوگیری از تضییع حقوق مشترکین و افزایش بهره وری منابع آبی اجرا شده است.

 وی افزود : این طرح با همکاری کارشناسان و مأموران قرائت کنتور و با استفاده از کنتورهای 
استاندارد و باکیفیت به انجام رسید.

سرابادانی تصریح کرد: تعویض کنتورهای خراب ضمن کاهش میزان آب های به حساب نیامده، از 
هدررفت بیش از حد آب و اثرات منفی آن بر تأسیسات آبرسانی جلوگیری می نماید و همچنین  به 

دقت در محاسبه مصرف آب کمک نموده و فشار شبکه آبرسانی را نیز بهبود می بخشد. 
وی با اشاره به تعویض ۲۴۰۰ کنتور خراب در شهرستان اراک گفت : از این میزان  ۱۵۳۷ کنتور 
مربوط به شهر اراک و ۸۶۳ کنور دیگر  مربوط به سایر شهر ها و روستاها شهرستان اراک میباشد.

در سال جاری جدی  را  آبی  منابع  مرکزی محدودیت  استان  فاضلاب  و  آب  عامل شرکت  مدیر 
های  سال  در  آبی  منابع  محدودیت  به  منجر  که  اخیر  های  خشکسالی  کرد:  عنوان  و  برشمرد 
اخیرگردیده موضوعی غیرقابل انکار است و مردم باید بر این امر واقف شوند و در مدیریت مصرف 
از مشترکین خواست در صورت مشاهده  پایان شرکت آب و فاضلاب  نمایند. در  آب تجدید نظر 
هرگونه نقص در عملکرد کنتور، مراتب را از طریق سامانه ۱۲۲ یا مراجعه به دفاتر پیشخوان دولت 

گزارش دهند تا اقدامات لازم به سرعت انجام شود

در جهت کاهش هدررفت آب در اراک
۲۴۰۰ كنتور آب خراب تعویض شد 


